
Het College van Burgemeester  

en wethouders van Steenbergen, 

Postbus 5 

4650 AA Steenbergen  

 

Geacht college, 

 

Wij zijn teleurgesteld over de negatieve beslissing om geen medewerking te geven aan het realiseren 

van een tweede segment kunststof voor de uitbreiding van het hoogspringen en een aanloopstrook 

voor het speerwerpen. 

 

Bij de gesprekken in 2002 inzake het realiseren van een kunststof atletiekaccommodatie is bewust 

gekozen vanwege de hoogte van de investering voor een kleine baan en is voor rekening van de 

Vereniging een extra strook kunststof aangebracht naast de speeraanloop voor het plaatsen van een 

tweede hoogspringmat. Uitbreiding van de hoogspringsector is nodig om competitiewedstrijden voor 

onze eigen jeugd op onze eigen baan te organiseren. Het gemiddelde aantal deelnemers is dan circa 

325. 

 

Inzake uw motivatie van het afwijzend besluit hebben wij de volgende opmerkingen: 

 

De overcapaciteit op  sportaccommodaties in Dinteloord is mogelijk het gevolg van foutief beleid van 

de Gemeente. Het oude sportpark bestemmen voor woningbouw en de twee voetbalverenigingen 

naast elkaar situeren met voor ieder de uitgebreide trainings- en wedstrijd faciliteiten lijkt wat te 

veel van het goede. 

Het teruglopen bij de diverse sportbonden heeft mede als oorzaak het niet tijdig onderkennen van 

een verandering en beoefening van de sport. De Atletiekunie heeft tijdig ingezien dat je het 

sportaanbod moet aanpassen aan de tijd en de veranderde sportbehoefte. Voor de jongste jeugd is 

de laatste jaren al een nieuwe wedstrijdvorm ontwikkeld en dit gaat ook gebeuren voor de daarop 

volgende jeugdcategorie. De nieuwe wedstrijdvorm vereist ook twee hoogspringmatten met 

voldoende circulatieruimte anders gaan de wedstrijden erg lang duren. 

 

Het aantal leden van SV Diomedon was per december 2002 356 leden en per eind december 2017 

451 leden, een stijging van 27 % 

Diomedon heeft de altijd bewezen over een hoge mate van zelfredzaamheid te beschikken. Wij 

memoreren hier aan de problemen op het sportpark zoals vandalisme, inbraak en brandstichting 

waardoor wij genoodzaakt waren om extra aanvullende maatregelen te treffen in de vorm van 

camerabewaking en andere terreinmaatregelen alsmede het vervangen van afgebrande 

accommodaties. Om onze hoogspringmat te beschermen tegen vandalisme hebben wij een 

verrijdbare roestvrijstalen behuizing moeten plaatsen. 

Van de Gemeente hebben wij destijds een containerunit tegen zachte voorwaarden overgenomen, 

waardoor een probleem in Kruisland werd opgelost. Wij financierden de demontage, het transport 

en het opnieuw monteren en plaatsen op het sportpark. 

Het realiseren van een nieuwe verlichting rond de atletiekbaan werd in een drie partijen overleg 

gerealiseerd met een hoge inbreng van onder andere de zelfwerkzaamheid van Diomedon. 

 

U refereert aan een Kaderstellende beleidsnota voor een nieuw sportbeleid waarvan de 

inhoudelijkheid ons niet bekend is. Gezien de stijging in het ledenaantal lijkt de door ons gevraagde 

uitbreiding geen bouwen voor leegstand. 

 

Wij delen uw mening dat de forse verhoging van de huurlasten niet haalbaar is in de lopende 

exploitatie en hadden gehoopt op een handreiking van de Gemeente om een oplossing te vinden die 

wel financieel passend was binnen de exploitatie van de Vereniging. 



Wij verwonderen ons over het feit de btw door de gemeente niet verrekenbaar is waardoor de 

investering met 21% word verhoogd. Op dit moment is de btw-vrijstelling sportaccommodaties nog 

steeds van toepassing, deze dient echter door een uitspraak van het Europees Hof van Justitie te 

worden aangepast. De ministeries van VWS en Financiën zijn in overleg omtrent een 

overgangsregeling. 

 De argumentatie van uw medewerkers dat door de zelfwerkzaamheid van Diomedon zoals 

groenonderhoud, het vegen van de baan en andere vormen van zelfwerkzaamheid daardoor de btw 

voor de Gemeente niet verrekenbaar zou zijn bevreemd ons en de door ons geraadpleegde 

deskundigen. Het kan toch niet zo zijn dat wij dan gestraft worden voor onze medewerking om de 

kosten voor de sportaccommodaties van de Gemeente te verminderen, een traject dat enige jaren 

geleden gestart is. Om dit onderhoud te moeten doen hebben wij investeringen gedaan in de vorm 

van onder meer een veegmachine. Deze machine is versleten en de aanschaf van een vervangende 

a hi e ergt € . Deze i esteri g is iet terug te verdienen via de zelfwerkzaamheid en zal 

door Diomedon gefinancierd moeten worden vanuit de zelfredzaamheid. 

 

Is het dragen van het financiële risico ook een overweging geweest bij het destijds realiseren van een 

aantal kunststofvoetbalvelden ? 

 

Op dit o e t etale  ij oor de huidige a o odatie €  per jaar oor ir a   
ondergrond en kunststof en afwerking. De genoemde m2 zijn excl. het middenterrein en de  overige 

bebouwde en onbebouwde ondergrond. Voor de uitbreiding met circa 500 m2 kunststof gaat dan 

ee  huurprijs gelde  a  €  per jaar. Elke or  a  ergelijk aarheid als ede redelijkheid is 
door Diomedon niet te herkennen. 

 

Gezien de bovenstaande argumentatie willen wij u verzoeken om uw besluit te herzien en te komen 

voor een voor alle partijen aanvaardbare oplossing. 

 

Gezien het feit dat op korte termijn begonnen gaat worden met de werkzaamheden van de renovatie 

willen wij u verzoeken om een zeer hoge prioriteit toe te kennen aan ons verzoek. 

 

Wij zijn bereid om ons verzoek nader toe te lichten. 

 

Met vriendelijke groeten. 

 

 

Bestuur S.V. Diomedon 

 

 

 

Joke de Kock   Eduard Tonissen 

Secretaris   Voorzitter 

06-54291638   06+53211703 

 

 

 

 

 

 

 


